
 
 
 
 
Referat fra bestyrelsesmøde torsdag den 25. november 2021.  
 
Dagsorden  

 Evaluering af GF2021 og underskrift af referat. 
 Kan der gøres noget i fremtiden for at opnå større deltagelse af medlemmer til generalforsamling. 
 Huller på havestier - skal der bestilles mere stabilgrus, eller skal der en anden løsning til. 
 Hvor stort er behovet for bestyrelsesmøder uden for sæson (1.november til 1.april) 
 Oplysninger til bank fra bestyrelsen (Ulla) 
 Eventuelt 

 
 
1) Vi aftalte at opfordre haveforeningens medlemmer til at komme til generalforsamlinger. Ved personlig 
snak, ved mail og på hjemmeside. Referatet fra GF blev underskrevet.  
2) Gik ind under pkt 1.  
3) Vi bestiller to bigballer stabilgrus igen sidst i marts.  
4) Bestyrelsen holder helt fri i december ’21 og januar ’22.  
5) Ulla undersøger om ALLE i bestyrelsen (igen) skal aflevere data til banken, pas + pix.  
6) Vi talte om at begrænse adgangen til den interne venteliste, så den ikke bare bliver en genvej til en 
’rigtig’ have i foreningen, som vi har mistanke om, at den er nu.  Vi laver et forslag til GF.  
Derudover drøftede vi et par personsager.   
 
 
Ref.: Dav.  


